
 

ACTA DEL PLE DE LA REUNIÓ DEL CONSELL DE PROMOCIÓ ECONÒMICA D’ARENYS 

DE MAR DEL DIA 5 D’OCTUBRE DE 2009 

 

Es reuneixen a la Sala de Plens de la Casa de la Vila d’Arenys de Mar, el dia 5 d’octubre de 

2009, a les 16:30 hores els següents membres del Ple del Consell de Promoció Econòmica, 

  

Presideix el Sr. Marc Soler i Colomer, vicepresident del CPE i regidor de Promoció Local i 

Mobilitat 

Representant del PSC, Sr. Josep Ramírez 

Representant de CiU, Sr. Benet Maimí 

Representant del VIA.M, Sr. Àlex Acero 

Representant del PPC, Sr. Santi Herce 

Representant de la UBICA, Sr. Salvador Riera 

Representant dels Restauradors, Sr. Joan Majó 

Representant de Serveis Turístics, Sra. Dolors Serrano 

 

Excusen la seva absència: 

Representant d’ ICV, Sr. Toni Ferron 

Representant del sector oci, Sr. Josep M. Vallbona 

Representant d’ ERC, Sr. Lluís Salla 

Representant d’indústria, Sr. Pere Casals 

Representant del Mercat municipal, Sr. Ricard Cedó 

Representant de la Confraria de Pescadors, Sr. Mauricio Pulido  

Representant  del Mercat setmanal, Sr. Salvador Punsola 

Representant de Bars/Cafeteries, Sr. Joan Piña 

Representant del Club Nàutic, Sr. Jordi Garcia 

Dinamitzador de la UBICA, Sr. Agustí Gómez 

Representant de Guinguetes i Serveis, Sr. Salvador Hidalgo 

Representant de Càmpings, Sr. David Roca 

 

 

El Sr. Marc Soler i Colomer agraeix als presents la seva assistència i inicia els temes previs-

tos en l’ordre del dia: 

 

 



 

-. Aprovació acta anterior:  S’aprova l’acta anterior, per unanimitat i assentiment de tots els 

assistents. 

 
.- Centre comercial a cel obert: El Sr. Marc Soler explica que hi ha un consens amb tots 

els agents implicats del que hem de fer per potenciar comercialment la Riera. L’anterior go-

vern havia sol·licitat una subvenció a la Diputació de Barcelona per a la realització d’un es-

tudi que pogués ajudar a respondre la pregunta, però l’actual govern va decidir donar priori-

tat a la regulació dels usos comercials, que és el que es va fer l’any passat. Per aquest mo-

tiu, aquest any es torna a reprendre l’estudi que proposi actuacions perquè el comerç de la 

Riera s’activi i sigui l’eix comercial del municipi. Per realitzar-lo, s’ha tornat a sol·licitar la 

subvenció a la Diputació de Barcelona i ha estat atorgada i, per tant, s’ha contractat 

l’empresa Get a Partner per dur-lo a terme.  

El Sr. Marc Soler dóna la paraula a la Sra. Gemma Sellés, consultora que realitzarà l’estudi. 

La Sra. Gemma Sellés presenta l’estudi als membres del Consell.  

 

El Sr. Àlex Acero pregunta quan es preveu tenir l’estudi finalitzat? 

La Sra. Gemma Sellés comenta que està previst per al 15 de novembre i que es presentarà 

amb un planning d’actuació per a 5 anys.  

 

.-Consorci Local de Promoció: El Sr. Marc Soler comenta la possibilitat de crear un con-

soci perquè el municipi disposi d’un ens mixt (públic-privat) amb la idea de fer promoció de la 

vila. 

El Sr. Salvador Riera destaca la importància que el consorci estigui dirigit per una persona 

d’Arenys de Mar. 

El Sr. Àlex Acero proposa que la forma a escollir podria ser la d’empresa pública municipal. 

El Sr. Marc Soler comenta la importància de l’elecció de  la forma jurídica, sobretot a l’hora 

de poder fer canvis en la redistribució de les participacions. 

El Sr. Àlex Acero comenta que s’han de definir molt bé els objectius del consorci, i d’aquesta 

manera la proposta pot ser més engrescadora a l’hora de buscar agents interessats a parti-

cipar-hi. Proposa que per a la propera reunió del Consell es treballi quins serien aquests 

objectius. 

 

.-Urbanització del tram baix de la Riera: El Sr. Marc Soler informa que el comerç es veurà 

afectat per la urbanització del tram baix de la Riera, com també el mercat dels dissabtes, 

que s’haurà de desplaçar. Hi ha diferents opcions, una és desplaçar el mercat Riera amunt, i 



 

l’altra és ocupar l’espai de Riera entre el carrer de l’Olivar i el Calisay, ocupant places 

d’aparcament, que d’aquesta manera es derivarien al pàrquing del Xifré.  

 

El Sr. Àlex Acero exposa que en l’última reunió dels comerciants es va preguntar pel cost del 

projecte. 

El Sr. Marc Soler comenta que els diners per a la realització de l’obra han estat atorgats mit-

jançant subvenció (1.000.000 €), i es realitzarà l’obra que  aquest pressupost cobreixi. 

El Sr. Àlex Acero comenta que s’hauria de preveure solucionar la uniformitat de les terras-

ses, pel que fa al tema de l’entarimat. 

El Sr. Benet Maimí comenta que l’Ajuntament podria comprar el mobiliari i llogar-ho als bars. 

 

.- Temes sobrevinguts:  

- El Sr. Marc Soler comenta que tenim el pla de màrqueting realitzat pel grup d’EADA i que 

és a la Regidoria per a tots aquells que el vulguin consultar en format paper o CD i que si 

algun membre del Consell està interessat a tenir-lo se li pot fer arribar. El Sr. Àlex Acero, el 

Sr. Benet Maimí i la Sra. Dolors Serrano demanen poder-ne tenir una còpia. 

- El Sr. Marc Soler explica que hi ha una empresa que s’ha posat en contacte amb 

l’Ajuntament per demanar autorització per a la instal·lació d’una màquina de venda de llet 

fresca, i des de l’Ajuntament se’ls ha ofert un espai a la Riera, davant del supermercat Con-

dis. 

El Sr. Benet Maimí pregunta si no pot ser un altre lloc a part de la Riera, ja que si donem 

permís per posar aquest màquina poden entrar sol·licituds d’altres establiments fixos, com 

per exemple, un quiosc, venda de flors...  

 

.- Precs i preguntes: El Sr. Àlex Acero demana la incorporació de dos temes a l’ordre del 

dia: 

1. Seguiment de l’atorgament de la llicència d’obertura d’establiments dintre d’un temps rao-

nable per part de l’Ajuntament. Comenta que actualment hi ha activitats innòcues per a les 

quals la llicència està trigant més d’un mes, i per aquest motiu ell demana controlar els ex-

pedients. 

El Sr. Marc Soler comenta que aquest tema ja ha estat tractat amb l’alcalde i que s’intentarà 

que no siguin més de 15 dies. 

El Sr. Benet Maimí vol saber dades reals de quant es triga a donar llicència d’activitat. 

 



 

2. Revisió de l’Ordenança de la regulació dels usos comercials: comenta que després d’un 

any de la regulació s’hauria de  mirar quin resultat ha tingut i si caldria revisar l’Ordenança 

per modificar-la. 

 

I sense altres temes a tractar, el president dóna per finalitzada la reunió a les 18.30 hores, 

agraint l’assistència i participació dels presents. 


